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Hui Chen 

Shenzhen 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Capital markets 

◼ Foreign direct investment 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Chen's legal services include designing deal structures, legal due diligence, drafting and 

negotiating transaction documents, issuing legal opinions, assisting in obtaining governmental 

approvals, filings and registrations, and advising on deal closing and post-closing issues. 

Ms. Chen has worked on numerous venture capital and private equity investment, IPO, restructuring 

and M&A matters in a variety of industries, including education and training, online games, 

biomedicine, telecommunications, and information technology. 

EDUCATION 
Ms. Chen graduated from Southwest University of Political Science and Law with an LL.B. degree 

in 2015 and graduated from Bond University with an LL.M. degree in 2018. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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陈慧 

深圳 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 资本市场 

◼ 外商直接投资 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

陈慧律师主要从事兼并收购、风险投资和私募股权投资、外商投资和境内企业境外投资以及

一般公司事务等业务，负责交易架构设计、法律尽职调查、起草和磋商交易文件、出具法律

意见、协助取得政府部门的核准、备案和登记、安排项目交割和解决交割后有关问题等方面

的工作。 

陈慧律师参与了生物医药、电信及信息技术行业、教育培训、游戏、工业制造等不同行业涉

及投融资、上市重组以及并购的众多案件。 

教育背景 

陈慧律师于 2015 年获得西南政法大学法学学士学位，2018 年获得澳大利亚邦德大学法学硕

士学位及深圳大学法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


